

ПРАВИТЕЛЬСТВО РОССИЙСКОЙ ФЕДЕРАЦИИ

ПОСТАНОВЛЕНИЕ

от 18 июня 2021 г. № 933 москва

О внесении изменений в устав федерального государственного автономного образовательного учреждения высшего образования "Национальный исследовательский университет "Высшая школа экономики"

Правительство Российской Федерации постановляет:

прилагаемые изменения, которые вносятся в устав образовательного федерального государственного автономного учреждения высшего образования "Национальный исследовательский университет "Высшая школа экономики", утвержденный постановлением Правительства Российской Федерации от 1 февраля 2016 г. федеральном государственном автономном образовательном учреждении высшего образования "Национальный исследовательский университет "Высшая школа экономики" (Собрание законодательства Российской Федерации, 2016, № 6, ст. 851; 2020, № 51, ст. 8490).

Председатель Правитель пр

М.Мишустин

УТВЕРЖДЕНЫ

постановлением Правительства Российской Федерации от 18 июня 2021 г. № 933

ИЗМЕНЕНИЯ,

которые вносятся в устав федерального государственного автономного образовательного учреждения высшего образования "Национальный исследовательский университет "Высшая школа экономики"

- 1. В пункте 29:
- а) подпункт 20 изложить в следующей редакции:
- "20) оказание арендаторам и проживающим общежитиях, гостиницах и жилых домах, которыми университет владеет и пользуется на праве оперативного управления либо МОНИ основании. предусмотренном законом или договором, эксплуатационных, коммунальных административно-хозяйственных И услуг услуг связи;";
 - б) подпункт 24 изложить в следующей редакции:
- "24) предоставление в пользование жилых помещений (наем, поднаем), оказание физическим лицам услуг по проживанию, пользованию коммунальными и хозяйственными услугами в общежитиях, гостиницах и жилых домах;".
- 2. В абзаце втором пункта 76 слова "старшие директора (директора) по направлениям деятельности," исключить, слова ", директора представительств и заместители директоров филиалов" исключить.
 - 3. Подпункт 11 пункта 109 изложить в следующей редакции:
- "11) средств, полученных от физических и юридических лиц в виде платы за проживание, пользование коммунальными, хозяйственными и иными услугами в общежитиях, гостиницах и жилых домах, которыми университет владеет и пользуется на праве оперативного управления либо ином основании, предусмотренном законом или договором;".

Копия верна.

Подлинник настоящего постановления Правительства Российской Федерации находится на хранении в Департаменте документационного обеспечения Правительства Российской Федерации в деле № П41-1-30 за 2021 год.

Начальник отдела Департамента документационного обеспечения Правительства Российской Федерании «Яв» июня 2021 г.

М.Горячева

Мескрайинийн 1144К России № -gule of Africanisme ंत्रप्रभाद्यस्थात्रमात्रेल देश्यत्रस्य द्वारा देशको । महाग्रात १० कर्ने व्यवसार польный посухарсинский весстр перидических Экиемилир документа хранится в регистрирующем भाग जन्म должность уполномоченного дина бегиеты ВХФ пиучу выручку OOL фамилия, инициалы **UNCTOBA**

подпись

Tiporiciro u oneraral 2 (gha) ruera Har-k organa

Российская Федерация Город Москва

Я, Бородина Марина Георгиевна, временно исполняющая обязанности нотариуса города Москвы Тарасовой Любови Александровны, свидетельствую верность копии с представленного мне документа.

Зарегистрировано в реестре: N 77/560-н/77- 2021- 6 жиличено за совершение нотариального действия: М.Г. Бородина



Всего прошнуровано, пронумеровано и скреплен-

печатью_

ВРИО нотариуса

GOVERNMENT OF THE RUSSIAN FEDERATION

RESOLUTION

No. 933, dated June 18, 2021

Moscow

On Amendments to the Charter of the FEDERAL STATE AUTONOMOUS INSTITUTION FOR HIGHER EDUCATION NATIONAL RESEARCH UNIVERSITY HIGHER SCHOOL OF ECONOMICS

The Government of the Russian Federation hereby resolves:

to approve the amendments attached, which have been introduced to the Charter of the Federal State Autonomous Institution for Higher Education National Research University Higher School of Economics, approved by Resolution of the Government of the Russian Federation No. 56 "On Federal State Autonomous Educational Institution for Higher Education National Research University Higher School of Economics (Sobraniye zakonodatelstva Rossiskoy Federatsii, No. 6, Article 851, 2016; No. 51, Article 8490, 2020), dated February 1, 2016.

Head of the Government of the Russian Federation

M. Mishustin

<seal>
Central Office of the Government of the Russian Federation
Archives and Record Keeping Department
of the Government of the Russian Federation No.1

APPROVED as per Resolution of the Government of the Russian Federation, No. 933, dated June 18, 2021

AMENDMENTS to the Charter of the FEDERAL STATE AUTONOMOUS INSTITUTION FOR HIGHER EDUCATION NATIONAL RESEARCH UNIVERSITY HIGHER SCHOOL OF ECONOMICS

1. In clause 29

a) Paragraph 20 shall be revised as follows:

"20) rendering operational, utility, business, administrative and telecommunication services to tenants and residents of the University's dormitories, guesthouses and apartment buildings owned and used by the University on the basis of operational management rights, or on any other grounds, provided for by the law or an agreement;";

b) Paragraph 24 shall be revised as follows:

"24) leasing out (renting out, subleasing) residential premises, providing accommodation and utility services in dormitories, guesthouses and apartment buildings to individuals;";

2. In Clause 76: exclude the words "senior directors (directors), who are in charge of respective areas of responsibility", and exclude the words "directors of representative

offices and deputy directors of campuses" from the second subparagraph.

3. Paragraph 11 of Clause 109 shall be revised as follows:

"11) funds received from individuals and legal entities in payment for accommodation, use of public utilities, domestic and other facilities in dormitories, guest houses and residential houses, which are owned and used by the University on the basis of operational management rights, or on any other grounds, provided for by the law or an agreement;".

Certified true copy.

The original of this Resolution of the Government of the Russian Federation has been filed with the Archives and Record Keeping Department of the Government of the Russian Federation and stored in File No. Π41-1-30, 2021.

Head of the Department of Record Keeping and Archives of the Government of the Russian Federation

<seal>

M. Goryacheva

Central Office of the Government of the Russian Federation <signature>

<seal>

Archives and Record Keeping
Department

FEDERAL TAX SERVICE

of the Government of the Russian Federation No.11

ADMINISTRATION OF FEDERAL TAX SERVICE IN MOSCOW

INTER-DISTRICT INSPECTORATE OF THE FEDERAL TAX SERVICE

NO.46 IN MOSCOW

INTER-DISTRICT IFTS NO.46 IN MOSCOW, OGRN

INN 7733505810

1047796991550

June 28, 2021

2 pages numbered and sealed

Head of Department <signature>
June 28, 2021 <seal>

Central Office of the Government of the Russian Federation Archives and Record Keeping Department of the Government of the Russian Federation No.11

	Inter-District Tax Inspectorate No. 46 in Moscow
	(name of the registration authority)
The following 2021:	g record was filed with the Unified State Register of legal entities on July 12,
OGRN: 1027739630401	
INN: 2217706073430	
One copy has been provided to the registration authority.	
	(position of the authorized representative of the registration authority)
	(name and initials)
	Deputy Department Head Chistova E.V. <signature></signature>

<seal>

FEDERAL TAX SERVICE

ADMINISTRATION OF THE FEDERAL TAX SERVICE IN MOSCOW

INTER-DISTRICT INSPECTORATE OF THE FEDERAL TAX SERVICE NO.46 IN MOSCOW

INTER-DISTRICT IFTS NO.46 IN MOSCOW, OGRN 1047796991550, INN 7733505810

<Stamp>

Russian Federation

City of Moscow

The tenth of September two thousand twenty-one.

I, Marina Georgievna Borodina, the notary ad interim of the city of Moscow, acting on behalf of Lyubov Alexandrovna Tarasova, the notary of the city of Moscow, hereby confirm that this is a true and correct copy of the original document.

Reg. number 77-560-H/77-2021-6-745

Fee in the amount of 180 RUB has been charged for the notary's service.

M.G. Borodina

<signature>

<Seal> Notary of the city of Moscow Tarasova L.A. *INN 773700295870

<Seal> Notary of the city of Moscow Tarasova L.A. *INN 773700295870

3 sheets bound and sealed Notary ad interim <signature>

Tepelog bonceren Dicicumpenco Drew Bermopobnic Rh

Российская Федерация

Город Москва

Десятого марта две тысячи двадцать второго года

Я, Тарасова Любовь Александровна, нотариус города Москвы, свидетельствую подлинность подписи переводчика ДИМИТРЕНКО ЮЛИИ ВИКТОРОВНЫ

Подпись сделана в моем присутствии.

Личность подписавшего документ установлена.

Зарегистрировано в реестре: № 77/560-н/77-2022-2-766.

Уплачено за сомершение нотариального действия: 400 руб. 00 коп.

Л.А.Тарасова

Везго прошнуровано,
пронулоровью и окреплено
печатью в пистов.
Наприя